
Rødovre Almennyttige Boligselskab 

Afdeling: ENGEN 2320 

Afdelingsbestyrelsesmøde 

Tirsdag den 30. juni 2020 kl. 18.30 

i bestyrelseslokalet Mariehøj 56 

 

Til stede:  Claus, Helle, Christina, Leon, Daniel og Rikke 

Afbud fra:  

 

Referat: 

 
1. Godkendelse af referat fra bestyrelses-

mødet den 3. marts 2020 
 
 

2. Status på fællesdrift med Sibeliusparken 
og Ved Rådhuset, herunder 

• Opgaver  
• Bemanding  
• Udfordringer 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
3. Nyt vedrørende YouSee, fibernet og an-

dre leverandører 
  
 

 
Det er hensigten, at madklubben skal foregå en 
gang om måneden, og ikke en gang om ugen. 
Herefter blev referatet godkendt.  
 
Opstarten af fællesdriften er ikke kommet så 
godt fra start som ønsket.  
Indkøringen af de nye arbejdsgange samt an-
sættelse af en ny medarbejder har været sat 
mere eller mindre i bero, da Danmark blev luk-
ket ned i forbindelse med covid-19. 
Medarbejdere blev sendt hjem, da det kun var 
tilladt at være to på arbejdet på samme tid.  
Det har naturligvis også medvirket til, at det 
ikke har været muligt at oppebære det normale     
Service- og vedligeholdelsesniveau, hvilket er 
meget beklageligt. 
Nu er Danmark stort set åbnet helt op igen, og 
der bliver arbejdet på højtryk for at indhente 
det forsømte.  
 
YouSee forventer en stor prisstigning på deres 
ydelser, hvilket bevirker at de er forpligtet til at 
opsige alle deres abonnementer for at tegne 
nogle nye. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4. Nyt logo 
 
 
 
 
 

5. Nyt fra ejendomskontoret v/Daniel 
 
 

6. Nyt fra formanden 
• Orientering om formandens virke i 

DAB’s bestyrelse 
 
 
 
 
 

7. Nyt fra kasserer 
 
 
 
 
 
 
 
 

8. Diverse 
 
 

9. Kommende punkter 
 
 
Mødet slut kl. 21.00 

Det kan betyde, at vi – såfremt vi ønsker det - 
måske kan komme ud af vores aftale med You-
See før beregnet.  
 
Grundpakkerne kan allerede opsiges nu, men 
der er endnu ikke kommet nye leverandører på 
banen.  
 
Vi afventer en udmelding fra YouSee om de nye 
muligheder. 
 
RAB har besluttet at samtlige afdelinger skal 
benytte et ensartet logo på deres brevpapir 
m.m. dette logo er blevet udarbejdet af en ar-
bejdsgruppe under RAB og bliver lanceret ulti-
mo 2020.  
 
Daniel orienterede om livets gang på ejen-
domskontoret.  
 
Claus meddelte, at der har været nogle udskift-
ninger i DABs bestyrelse. Derudover har Claus 
fået nogle flere bestyrelsesposter, blandt andet 
i Boligfonden, Køge Almennyttige boligselskab, i et 
udvalg om bæredygdighed samt i et udvalg om 
hvorledes vi som boligselskab kan få indflydelse på 
elementerne i anden runde i effektiv drift. 
 
Der er kommet nye regler for indberetning af 
data for bestyrelsernes medlemmer. Claus føl-
ger op herpå.  
Det gælder dog kun, hvis vi fortsætter med den 
gamle foreningskonto i Den Danske bank. Hvis vi 
bruger den nye af DAB oprettet konto med master-
kort, er der ingen indberetning af andre bestyrel-
sesmedlemmer end kasseren. 
 
Christina udarbejder invitation til juletræsfest 
til næste møde.    
   
 
 
 
Næste bestyrelsesmøde den 1. september 2020 

 


